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1. GRADONAČELNIK GRADA LABINA 
2. UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNE 

DJELATNOSTI 
3. URED GRADA 

 
 

 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, traži se 
                      
  
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena 
Bastijanića) na 15. sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. prosinca 2014. 
godine, pita koliko ima stanova u vlasništvu Grada Labina koji nisu u „upotrebi“ tj. ne koriste 
se iz raznoraznih razloga. 
 Drugo pitanje tiče se EU fondova i pita koliko je Grad Labin kandidirao projekata i 
koliko je to novaca u EU projektima.  

Mladen Bastijanić je pitanja postavio u pisanom obliku, te se ista zajedno sa 
priloženim prilogom dostavljaju u privitku ovog dopisa radi davanja odgovora sukladno 
poslovničkoj obvezi i svakog unutar njegove nadležnosti, te proslijeđivanja istog vijećnicima 
Gradskog vijeća uz pozivni materijal za sjednicu Vijeća. 
 

 
Sa poštovanjem,   

                                              Pročelnica 
                             Jasmina Milanović Ružić 
 
 
 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća  
2. Arhiva. 
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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, traži se 
                       
 Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Josip Mohorović (IDS-HSU-HNS)  je na  15. 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. prosinca 2014. godine, postavio 
vijećničko pitanje koje se tiče parkirališta kod gradskog groblja u Starom gradu Labinu, a bez 
i jednog predviđenog sanitarnog čvora. Kako u ljetnim mjesecima na tom parkiralištu bude 
parkirano po priličan broj autobusa, taka je jedan objekt nužno potreban. 
 Vijećnik Josip Mohorović je pitanje postavio u pisanom obliku, te se isto dostavlja u 
privitku ovog dopisa radi davanja odgovora sukladno poslovničkoj obvezi  i proslijeđivanja 
istog vijećnicima Gradskog vijeća uz pozivni materijal za sjednicu Vijeća. 
 

Sa poštovanjem,   
          
                                              Pročelnica 
 
                             Jasmina Milanović Ružić 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća  
2. Arhiva. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


